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ZAPISNIK 

 

10. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

održane u četvrtak, 26. kolovoza 2010. god, s početkom u 17,00 sati 

u Brinju, Prokike BB 

 

 

Nazočni članovi UO-a: g. Alen Kiđemet, g. Ivan Mustapić, g. Dražen Furdi, g. Dorjan Močinić, g. Igor 

Orlić, g. Dubravko Buden, g. Goran Ahel i Damir Kolarek. 

 

Odsutan g. Draško Mihinjač. 

 

Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, Predsjednik NO HSS-a i g. Davor Pejnović, Predsjednik stegovnog 

povjerenstva HSS-a 

 

Sjednicom je predsjedavao Predsjednik HSS-a g. Alen Kiđemet. 

 

Jednoglasno je usvojen slijedeći Dnevni red: 

 

1. Prijedlog kalendara natjecanja za 2011. godinu 

2. Turniri (visina upisnine, minimalni uvjeti, broj Fita star turnira, penali...) 

3. Izmjene natjecateljskih pravilnika HSS-a 

4. Pravilnik o nošenju hrvatskog dresa 

5. Izmjene Pravilnika o postupku, načinu izbora i određivanju reprezentativaca 

6. Pravilnik o stegovnoj odgovornosti – izmjene i dopune 

7. Odluka o raspodjeli meta iz Poreča klubovima 

8. Razno 

 

 

ad 1.  

 G. Orlić obrazlaže prijedlog Natjecateljskog kalendara i predlaže da izbornici odrede termine turnira 

za svoje potrebe.  

G. Mustapić se slaže s prijedlogom i predlaže da se kalendar za 3D završi nakon finaliziranja 

FITA kalendara.  

G. Buden obrazlaže situaciju u FITI i izmjene u pravilima i vrsti natjecanja. Obavještava da iduće 

godine OL na međunarodnim natjecanjima puca FITU 144, a kompaund 2x50 metara, te da radi toga 

treba obratiti veću pažnju kod izrade kalendara. Predlaže organiziranje kvalitetnih turnira za olimpik i 

kompaund. 

G Mustapić predlaže da se prati i natjecateljski kalendar Slovenije, te da se reprezentativci 

kombijem šalju na turnire u Sloveniju. 

Postavlja se pitanje organizacije izbornih turnira za SP. G. Kolarek predlaže da se izborni turniri 

za olimpik i kompaund rade odvojeno radi lakše organizacije turnira i u razmaku od tjedan dana te 

postavlja pitanje formata natjecanja za PH iduće godine.  

Predlaže se da zadani turniri od HSS-a budu star turniri i imaju OR, ostali turniri ne mogu biti star turniri. 

Donosi se jednoglasna odluka da izbornici do slijedeće sjednice UO konkretiziraju prijedloge za 

zadane turnire kalendara. 
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ad 2. 

 Predlaže se određivanje standarda za organizaciju turnira (wc, tende, prehrana...), te obraćanje veće 

pažnje na sudačka izvješća, te prema njima davati organizaciju turnira. G. Kolarek primjećuje da suci ne 

izrađuju kvalitetne zapisnike, te da treba veću pažnju   

usmjeriti redovnim provjerama sudaca. 

Donosi se odluka da se zadužuje Povjerenik za suđenje g. Anđelko Praskalo da pripremi plan 

izobrazbe i provjere sudaca, redovnog karaktera, na godišnjoj razini ili jednom u dvije godine obvezno za 

svakog suca. 

Na prijedlog g. Kiđemeta donosi se odluka da se organizira maksimalno 4 star turnira godišnje po 

disciplini. 

G. Mustapić predlaže niže kotizacije za turnire bez zvjezdice i za one koji ne zadovoljavaju 

norme. Isto tako postavlja pitanje otkazivanja turnira i predlaže izradu ugovora s klubovima 

organizatorima turnira u kojima bi stajale obaveze kluba, te sankcije ukoliko se sve ne izvrši prema 

ugovoru. Po potrebi HSS može subvencionirati turnire. 

 Donosi se jednoglasna odluka da je krajnji rok za prijave natjecatelja na turnir srijeda do 20.00 sati u 

tjednu prije vikenda kad se turnir održava, a do četvrtka u 12.00 sati na web stranicama HSS-a mora biti 

raspored po metama i spisak natjecatelja. Za prijave nakon određenog roka upisnina se povećava za 50%, 

a za prijave na dan turnira za 100%. Zadnji rok za otkazivanje dolaska natjecatelja na turnir bez 

financijskih sankcija je petak 12.00 sati. Ukoliko natjecatelj ne obavijesti organizatora o svom nedolasku 

ili ga obavijesti ali ne u zadanom roku, dužan je platiti kotizaciju za turnir kao da je na njemu nastupio. 

Organizator turnira će na službenim rezultatskim listama na kraju liste objaviti one koji se nisu na vrijeme 

odjavili, a natjecatelj koji se nije na vrijeme odjavio dužan je na prvom sljedećem turniru na kojem 

nastupa sucu turnira platiti kaznu u visini gore spomenute kotizacije za turnir za koji se nije u propisanom 

roku odjavio. Sudac je dužan naplatiti tu kaznu i uplatiti sredstva na račun Saveza ili ih dostaviti u Ured 

Saveza. 

Maksimalna visina upisnine za star turnire iznosit će 90kn + 30 kn (ako je organizirana prehrana), 

odnosno 60kn + 30kn za djecu do 14 godina starosti. Za turnire koji nisu star turniri maksimalna visina 

upisnine iznosit će 60kn + 30 kn (ako je organizirana prehrana), odnosno 45kn + 30kn za djecu do 14 

godina starosti. Za dvodnevne turnire maskimalna visina upisnine će iznositi 120 kn + 30 kn po obroku 

ako je organizirana prehrana. 

 G. Kiđemet predlaže osnivanje kupa i u metnom streličarstvu, a g. Ahel ligu u kojoj bi bilo obavezno 

da klubovi participiraju s određenim brojem streličara. Isto tako predlaže se destimuliranje standardnog 

luka. 

 Donosi se odluka da se konkretni prijedlozi oko organizacije kupa ili lige dostave do kraja godine. 

 

ad 3. 

 Donosi se jednoglasna odluka o prolongiranju donošenja Natjecateljskog pravilnika, nakon donošenja 

odluke o organizaciji kupova. 

 

ad 4. 

 G. Kiđemet predlaže izradu Pravilnika o ponašanju reprezentativaca i odjeći pošto je bilo primjedbi 

na ponašanje i način odijevanja reprezentativaca. 

 G. Furdi predlaže da se definira što sve ulazi u službenu odjeću reprezentacije te tko ju smije, i kada, 

nositi. G Mustapić naglašava da se mora voditi računa o ponašanju i izgledu od trenutka kada se kreće na 

put a ne samo na natjecanju, te da je strogo zabranjena bilo kakva preinaka službene odjeće. 

 Zadužuje se g. Furdi da pripremi prijedlog pravilnika. 

 

ad 5.  

 G. Kolarek predlaže uvođenje A i B norme. Odlazak na natjecanje natjecatelja s postignutom A 

normom financirao bi Savez, a B norma daje mogućnost samofinanciranja ili financiranja od strane kluba. 
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G. Mustapić predlaže više kriterija za izbor reprezentativaca plus procjenu izbornika (broj ispucanih 

normi, trenutna forma...) te visoku A normu. 

 Zadužuju se g. Mustapić, g. Buden i g. Kolarek za izradu nacrta Ugovora koji bi potpisivali 

reprezentativci s navedenim pravima i obvezama reprezentativaca, članova državne reprezentacije te za 

izradu prijedloga promjene Pravilnika o postupku, načinu izbora i određivanju reprezentativaca. 

 

ad 6.  

 G. Pejnović objašnjava potrebu modificiranja Pravilnika te izvještava o statusu aktualnih stegovnih 

prijava, te da će odluke o istima biti donešene u roku od tjedan dana.  

 Upravni odbor suglasan je s odlukom Stegovnog povjerenstva da se osobe prijavljene Stegovnom 

povjerenstvu suspendiraju s funkcija u HSS-u do okončanja stegovnog postupka. 

 Izmjene i dopune Pravilnika o stegovnoj odgovornosti i njegovo usklađenje s novim Statutom Saveza 

pripremit će se do prve sljedeće redovne Skupštine Saveza, Skupštini za usvajanje. 

 

ad 7.  

 G. Kiđemet predlaže raspodjelu meta klubovima. Obzirom na pohabanost meta, biti će potrebno ići u 

ponovnu nabavu meta za Poreč iduće godine. 

 G Mustapić predlaže podjelu određenog broja meta reprezentativcima, jedan dio ostaviti za pripreme 

reprezentacije a minimalni d io za prodaju zainteresiranima. 

 G. Furdi podsjeća na dugovanje prema klubovima koji su prošle godine proglašeni za najbolje, te 

predlaže da se ostavi 15 meta za potrebe priprema reprezentacije.  

 Predlaže se formiranje 3 centra za treninge. Predlaže se da izbornici daju prijedlog lokacija, a da se 

klubovi (organizatori) kandidiraju. 

 G Zubović predlaže podmirenje duga prema klubovima i reprezentaciji, a da se ostatak meta (oko 50) 

podijeli svim klubovima. 

 Donosi se jednoglasna odluka o raspodjeli meta klubovima, a način i ključ raspodjele biti će utvrđeni 

naknadno. 

 

ad 8. 

 Donosi se jednoglasna odluka da se ove godine ponudi LZS-u da Savez bude domaćin seminara 

streličarskih sudaca Hrvatske i Slovenije. 

 Donosi se odluka o pristupanju izradi Strateškog plana Saveza (za razdoblje četverogodišnjih 

olimpijskih ciklusa) i Financijskog plana Saveza za 2011. godinu. Zadužuje se glavni tajnik Saveza Goran 

Ahel za provedbu. 

 Donosi se odluka o oformljavanju Organizacijskog odbora za organizaciju 1. Svjetskog Kupa 2011. 

godine u sastavu: g. Alen Kiđemet Predsjednik organizacijskog odbora, g. Goran Ahel glavni tajnik 

organizacijskog odbora, g. Igor Orlić – Field manager, g. Zlatko Zubović – transporti, g. Ivan Mustapić – 

marketing i mediji, g. Damir Kolarek – pomoćnik i po potrebi zamjenik Field managera – član 

organizacijskog odbora, g. Dražen Furdi – član organizacijskog odbora, g. Dorjan Močinić – član 

organizacijskog odbora. Organizacijski odbor će se po potrebi dodatno tijekom organizacije proširivati. 

 Kako s 31.12.2010. godine ističe ugovor Andrei Čižmek – angažiranoj trenerici mlađih dobnih 

kategorija po Programu o anagažiranju trenera HOO-a, obzirom na stalne pritužbe pojedinaca, 

streličarskih klubova ali i pojedinih članova Upravnog odbora na količinu i kvalitetu posla koji ona 

obavlja i na dosad obavljene višekratne rasprave na sjednicama Upravnog odbora o njezinom Statusu, a 

zbog potrebe donošenja odluke o njezinom Statusu i radi nje same i radi podnošenja prijedloga redovnog 

godišnjeg financijskog plana Saveza prema HOO-u, glavni tajnik Saveza Goran Ahel postavlja pitanje 

donošenja pravovremene odluke UO-a o njezinom statusu. 

 G. Ahel izvještava da imamo eventualnu mogućnost zapošljavanja dodatnog trenera mlađih dobnih 

kategorija po Programu o angažiranju trenera HOO-a te danas-sutra eventualnog zapošljavanja još jedne 

administrativne osobe u Savezu preko Hrvatskog olimpijskog odbora. 
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 G. Ahel zbog izuzetno velike količine poslova koje trenutno sam obavlja u Uredu Saveza traži pomoć 

i zapošljavanje dodatne osobe za obavljanje svakodnevnih redovnih poslova u radu Ureda Saveza.  

 G. Mustapić predlaže reorganizaciju rada u Uredu Saveza te zapošljavanje još jedne osobe. Ta osoba 

mora biti polivalentna, odnosno funkcionirati i u Uredu i u radu sa streličarima, 

 Donosi se odluka o pokretanju postupka zapošljavanja dodatne osobe u Savezu i podnošenja 

prijedloga Hrvatskom olimpijskom odboru za preuzimanje troškova naknade za njen rad. 

 

 

Zapisničar: 

 

Damir Kolarek                      Predsjednik Saveza: 

 

                Alen Kiđemet 

 

  

 


